
Beste Omwonenden van ‘De Wetering’ 
 
Vorige week werden wij allen verrast door een aankondiging van de plannen voor een windpark langs ‘De Wetering’. 
Inmiddels heeft De Gelderlander hier ook al twee keer over geschreven. Vanzelfsprekend roept een dergelijke aankondiging 
allerlei reacties, vragen en emoties op. Het leek ons goed om ons, als omwonenden, te organiseren en zo een comite te 
vormen. Samen sta je tenslotte sterker en kunnen we elkaars kennis, ervaring en netwerk benutten. Wij zijn 4 verontruste 
bewoners uit de Hoogbroekstraat die nu het initiatief nemen om het comite te organiseren. Als je mee wilt helpen en 
denken vinden we dat alleen maar fijn.  
 
Sluit je aan bij het comite 
Als je op de hoogte gehouden wilt worden van de ontwikkelingen, onze acties en mee wilt denken over standpunten dan 
willen wij jou vragen om je snel bij ons aan te melden. Geef dan je naam, adres, telefoonnummer en email adres door aan 
wmwwetering@gmail.com. Graag horen wij dan ook een korte reactie op dit voornemen van je. Vanzelfsprekend gebruiken 
we deze gegevens alleen voor de communicatie inzake dit project.  
 
Voorlopig standpunt 
Laat helder zijn dat wij liever geen windmolens voor onze deur willen en eigenlijk ook niet in WMW. Wij kiezen in dit 
stadium voor een constructieve houding en willen de dialoog opzoeken met alle stakeholders. Wij staan achter nut en 
noodzaak om onze energievoorziening te verduurzamen en daar leveren wij ook al onze bijdrage aan. Ook realiseren wij 
ons dat die bijdrage nog beter kan, niet alleen in het genereren van duurzame stroom maar ook in het reduceren van het 
gebruik daarvan. In de te maken keuzes voor onze gemeente willen we een zorgvuldig traject (met inspraak van bewoners), 
immers de keuzes die we maken hebben gevolgen voor de lange termijn. Technische ontwikkelingen en veranderende 
inzichten maken inmiddels ook andere keuzes mogelijk. Op dit moment wordt er bijvoorbeeld steeds vaker een keuze 
gemaakt voor wind op zee in plaats van op land. Wij willen de komende jaren graag kiezen voor verduurzaming via zonne-
energie, gecombineerd met het behouden van het open en uniek karakter van het landschap zodat inwoners en bezoekers 
hier van kunnen blijven genieten.  
 
Nogmaals, alle aanvullingen op dit standpunt zijn welkom. We zullen ons standpunt steeds moeten blijven aanscherpen. 
Ook vinden wij het belangrijk om te benadrukken dat iedereen recht heeft op zijn eigen persoonlijk mening en dit moet 
kunnen blijven uitdragen. Het leek ons in ieder geval goed om ook een collectief een standpunt uit te dragen.  
 
Belangrijke achtergrondinformatie 
Een aantal belangrijke punten willen we nu alvast met jullie delen (meer informatie volgt). 

- De gemeenteraad WMW heeft op 20 mei de zogenaamde RES 1.0 (regionale energiestrategie) onderschreven. De 
regio gaat voor 1,2 TWh aan duurzame elektriciteit. Tot 2030 is in WMW niet voorzien in wind maar in zonne-
energie (meer info www.resrivierenland.nl); In deze RES kiest de regio voornamelijk voor windenergie langs de 
A15.  

- Als we alle ambities van de 30 RES regio’s optellen realiseren we voldoende zon en windenergie om de 
Nederlandse doelstellingen van 35 TWh in 2030 te halen. 

- Voor de RES 1.0. zijn zogenaamde ruimteateliers gehouden die laten zien dat de opvattingen over wind in WMW 
uiteen lopen. Hieruit volgt het advies om te zorgen voor een goede fasering. Die fasering geeft ruimte om 
ontwikkelingen te spreiden in de tijd en biedt kansen om in te spelen op innovaties. Ook wordt gevraagd om goed 
te kijken naar ontwikkelingen in de aangrenzende buurgemeentes en -regio’s.  

- Er gaat gewerkt worden aan een RES 2.0 om ook de ambities na 2030 in te vullen. Daarbij kent o.a. het komgebied 
van WMW de status verkennen kent voor windenergie. Daarbij is een nog te ontwikkelen lange termijnvisie van 
de gemeente van belang.  

- WMW wil een kader opstellen op grootschalige energieprojecten (wind en zon). Op 2 juni a.s. is daarover een 
opiniërende raad en een besluitvormende raad op 17 juni a.s. Een individuele gemeente kan afspraken maken in 
de regio voor onderlinge uitwisseling en ervoor kiezen om geen grootschalige wind toe te staan. Als comite willen 
we sowieso voor 2 juni a.s. de partijen in de raad een brandbrief sturen en onze zorgen en visie verder toelichten. 

- Tegelijkertijd staat nu al vast dat de klimaatdoelen voor wind op het land in 2030 gehaald gaan worden en dat de 
landelijke overheid vooral aanstuurt op wind op zee (bron: www.nlvow.nl). Het is dus niet nodig om nog nieuwe 
winturbines te ontwikkelen op land ook niet in WMW. De belangenvereniging voor omwonenden windturbines 
pleit zelfs voor een moratorium voor wind op land. Vereniging Belangrijk om de gemeente en de politieke partijen 
in de raad hier nog eens expliciet op te wijzen.  

 
Mocht je eerst meer informatie willen neem dan gerust contact met ons op. René de Beer is hiervoor bereikbaar op 
nummer 06-20438770, John van Ingen op nummer 06-255 266 25. 
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